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Tid och plats Torsdag den 21 november 2019, kl. 13.00 
plats: Powerhuset, Dagagatan 22, Gnesta 

Närvarande 

Frånvarande 

Ingrid Jerneborg Glimne (M), Sören Granberg (C), Chris Åkerström (V), Ingalill 
Karlsdotter (PRO Gnesta), Marie-Louise Lundström (PRO Gnesta), Sivert Eklöf 
(PRO Stjärnhov), Inger Ivarsson (PRO Stjärnhov), Gunilla Bränström (SPF), 
Ann-Sofie Lindström (SPF), Bengt Landå. (SPF), Agneta Johansson (FUB), 
Kerstin Landin (HRF) 

Lotta Brattberg, samordnare folkhälsa samt våld i nära relationer, Adam Hedstig, 
teamledare AoB, Asa Hjalmarsson, enhetschef hemtjänsten, Tomas Enqvist, 
planeringschef, Patrik Andersson, gatuchef 

Göran Ehrenhorn (SD), Sami Smedberg (S), Sture Nilsson (SFR), Elisabet 
Nilsson (PUB), Margareta Bergdahl (PRO Gnesta) (företräddes av Marie-Louise 
Lundström) 

Sekreterare Marie Solter 

Justerare Ingalill Karls dotter 

Möte i pensionärs- och omsorgsrådet 2019-11-21 

§ 1 Sammanträdets öppnade samt upprop 

Ingrid Jerneborg Glimne öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ingalill Karlsdotter väljs att justera protokollet måndag den 2 december kl. 
16.00, Elektron. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Ordföranden föreslår att punkt 4 och 5 byter plats i dagordningen. 

Rådet godkänner dagordningen. 

§ 4 Föregående protokoll 

Svar på rådets skrivelse om badstolen Hippocampus ska efterfrågas hos 
kommunstyrelseförvaltningen. 

Som svar på frågan om res ervaggregrat har Göran Johansson skickat ett mail, 
biogas protokollet 

Ordföra/nd ignatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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Köstatistik gällande platser på särskilt boende delas ut i slutet på mötet. 
Köstatisitken tas upp som en egen punkt på dagordningen på kommande 
sammanträden. 

Protokollet läggs till handlingarna. 

§ 5 Enkelt avhjälpta hinder/Hinder i den fysiska miljön, 
Tomas Enqvist och Patrik Andersson 
Listan över enkelt avhjälpta hinder/hinder i den fysiska miljön gås igenom. 
Listan bifogas protokollet. 

Punkt 1-2 Marketing av p-platser vid vårdcentralen och vid Frustunagården: 
Det är ej kommunens mark, kommunen kan inte vidta åtgärder. Protokoll 
skickas till fastighetsägaren. 

Punkt 3 Markering av p-platser vid Elektron: arbetet har påbörjats men det kan 
dörja innan det är helt utförd dels p.g.a. personalbrist och dels p.g.a. att det är 
svårt att stänga av parkeringen. 

Punkt 4 Gångväg bakom Liljedal: Den ligger på fastighetsmark som inte ägs av 
Gnesta kommun. Protokoll skickas till fastighetsägaren. 

Punkt 5 Gångvägen i Thuleparken lutar: Patrik Andersson tar fram en 
informationsskylt om att gången lutar. 

Punkt 6 Hiss på Dialect: Är ett tillsynsärende men ej ännu avgjort. 

Punkt 7 Ojämnd asfalt och buskar som växer ut över trottoaren på bl.a. 
Hagagatan: Det finns inte med i asfaltsplanen och är inte prioriterad. Patrik tar 
med sig förslaget om att det ev. är bättre att ta bort trottoaren. 

Punkt 8 Förbättring av GC-väg i korsningen Thulegatan-Dagagatan: Gräsytan 
är inte allmän platsmark. En ändring skulle kräva planändring och det kommer 
inte att göras. Punkten stryks från listan. 

Punkt 9 Hembygdsgården: Agneta Johansson har kontaktat Hembygdsgården 
och tipsat om att de kan söka pengar från Lions för åtgärder. Punkten stryks 
från listan. 

Punkt 10 Avfasning för övergångsställe på Tingshusgatan (vid Guldsmens): 
Övergångsstället kommer att förlängas. 

Punkt 11 Övergångsställe på Storgatan-Maiiefredsv. reflexstolparna fel i 
förhållande till trottoarkant: De sitter rätt enligt de mått som finns. Punkten 
stryks från listan. 

Punkt 12 Sprickor och vegetation på Hagvägen: Ingen känner igen punkten. 
Punkten stryks från listan. 

Punkt 13-14 Återvinningskärl vid Ica Gnesta och i Strjärnhov svårt att komma 
fram till  med t.ex. rullstol: 1,11 meddelar att de har ställt kärlen på rätt avstånd, 
men att de kan bli flyttade vid tömning Kontakta Fil om kärlen inte står rätt, 
telefonnummer finns i anslutning till kärlen. 

Punkt 15 Handikapp p-plats på Stinsgatan: Tornas har kontaktat entreprenören 
som kommer att göra en ramp. 

Ordförande s ignatur ys ) , Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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Punkt 16 Trottoar vid Kärvsvägen: Problemet förelåg troligtvis innan 
toppasfalteting gjordes. Det problem borde inte kvarstå då besiktning på platsen 
är utförd. 

Punkt 17 Snubbelrisk vid Strandbarens café: Patrik ser över om det går att göra 
en avfasning på listen. 

En ny punkt om att det saknas staket mot vattnet vid Rallarkajen tas upp. Patrik 
svarar att det finns planer på att rusta upp Rallarkajen och man har äskat pengar 
inför nästa år. Det är ännu inte klart om man kommer att kunna göra en 
upprustning, men Pata ska se om det finns något man kan göta som en 
tillfällig lösning t.ex. någon form av markering i kajen. 

Gunilla Bränström frågar om inte kommunen kan ta kontakt med de 
fastighetsägare som har brister som behöver åtgärdas. Överenskommelse görs 
om att sekreteraren skickar rådets protokoll till berörda fastighestägare. 

En fråga ställs om det finns bestämmelser om hur ljust det ska vara vid ett 
övergångsställe. Patrik kan inte svara direkt men ska kolla upp det med 
beslysningsentreprenöten. 

§ 6 Folkhälsoplanen, Lotta Brattberg 

Lotta Brattberg jobbar förvaltningsövergripande med båda sina arbetsområden 
som är folkhälsa och våld i nära relationer. 

Skillanden mellan hälsa och folkhälsa är att; hälsa är individens hälsa och 
folkhälsa är gruppers hälsa. Man kan göra jämförelser mellan grupper och se till 
att inte någon grupp mår sämre. Folkhälsa går bl.a. ut på att utjämna skillander i 
hälsa. Man kan också säga att hälsa är individens ansvar och att folkhälsa är 
kommunens ansvar. 

I Gnesta började man arbetet med folkhälsa genom att göra en kardäggning 
över vad som hade gjorts tidigare och vad kan man göra. En lägesbild togs fram 
och man tittade på vad man skulle arbeta med framåt under en 3-års period. 

Det finns 8 nationella mål att arbete mot. I Gnesta valde man att satsa på tidig 
ålder, från 6 år till 6:e klass. Genom att familjecentralen har öppnat kan man 
jobba förebyggande med bl.a. ANDT-frågor (alkhol, narkotika, doping och 
tobak). Man valde också att jobba med information om våld i nära relationer 
föräldrastöd och psykisk ohälsa. 

Folkhälsoplanen är tagen i kommunfullmäktige i april 2019 och gäller i 3 år. 
Efter 3 år ska målen skrivas om och ny plan tas. I samband med folkhälso-
planen har en aktivitetsplan upprättas. Aktivitetsplanen följs upp av en 
arbetsgrupp bestående av personer från olika förvaltningar. 

På frågan om hur man arbetar med äldre och funktionsnedsatta (som inte är 
barn) svara Lotta att kommunen har valt att satsa på målgruppen tidig ålder men 
att det kan komma att ändras när planen efter 3 år ska skrivas om. Kommunen 
satsar på äldre genom t.ex. Powerhuset. 

§ 7 Sammanträdestider 

Rådet sammanträder följande datum under 2020: (kl. 14.00) 

28/2, 26/5, 8/9, 26/11 

Ordförandens signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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Presidiet/AU träffas följande datum: 

12/2 kl. 10.00, 12 maj kl. 15.00, 27 augusti Id. 15.00, 17 november Id. 15.00 

§ 8 Handläggningsprocessen, Adam Nedstig 

Adam Hedstig delar ut en broschyr med information om hur handläggning går 
till. Tanken är att det ska finnas information även på hemsidan. 

Adam redogör för handläggningsprocessen som startar med en ansökan, oftast 
muntlig. När ansökan har kommit in startas en utredning som kartlägger 
personens behov dvs, vad den klarar av och vad den inte klarar av själv. Beslutet 
grundar sig på ansökan och styrs av regler och lagar bl.a. SoL och LSS. 
Uppföljning av beslutet sker 6 månader till ett år efter att beslutet har fattats. 

Fråga: Beslutar ni på detaljnivå vilka insatser brukaren ska ha eller är det 
flexibelt? 

Svar: Vid t.ex. städning talar beslutet om hur ofta och hur många rum som ska 
städas, men hur det utförs bestämmer utföraren. När det gäller tid för en insats 
så finns inte den uppgiften specificierat på beslutet, men det finns standardtider 
som beräkningsgrund sen sker kommunicering mellan hemtjänst och bistånd. 

Gunilla Bränström framför att det vore bra om Gnesta kommun inför förenldat 
beslutsfattande. Adam svarar att det de kommuner som har infört det har gjort 
på två olika sätt: Antingen gör man ansökan som idag hos biståndshandläggare 
och man får ett beslut med förenkalt beslutsfattande eller så vänder man sig 
direkt till utföraren och "beställer" sin insats. Det är för tidigt att får en 
utvärdering från de kommuner som har genomfört de olika tillvägagångssätten 

§ 9 Hemtjänsten, Asa Hjalmarsson 

Asa Hjalmarsson har jobbat i Gnesta kommun sen februari 2019. Hon kom mitt 
i ett förändringsarbete som fortfarande pågår. Man arbetar mycket med att 
skapa dialog mellan brukare och hemtjänstpersonal för att säkerställa att 
brukaren får de beslutade insatserna. 

På frågan om hur tiden beräknas och hur det är med personalens raster svarar 
Asa att tiden är väl anpassad efter behovet, men att det är viktigt att ha en dialog 
och lyssna in. Det är också viktigt att kunna anpassa arbetssättet och inte stanna 
kvar i det som har varit. 

I och med de tidningsartiklar som har varit i SN dras alla personalgruppen över 
en kam, vilket är olyckligt. 

På frågan om personalen dokumenterar i läsplattor eller telefon svara Asa: - Nej, 
inte ännu men det är på gång. 

§ 10 Organisationerna informerar 

Kerstin Landin (HSO) — Gunilla Bränström tilldelades årets funkispris. HSO 
kommer att ha ett möte innan jul om sin fortsatta verksamhet. 

Bengt Landin (SPF) — Det har varit julmarknad på Ekhagen. Ann-Sofie 
Lindström kommer att delta i en inspirationsdag på Asa folkhögskola. Flera 
stycken har anmält intresse för att delta i arbetsgrupps som ska vara med och 
kolla vårdcentraler. 

Ordförande signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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Ingalill Karls dotter (PRO Gnesta) — Cirkelverksamhet pågår. Det är många som 
vill komma och hålla föreläsningar på torsdagar. 

Sivert Eklöf (PRO Stjärnhov) — Sångkören kommer att ha ett sista framträdande 
innan den upphör. Kören upphör p.g.a. att de inte har någon ledare. 

§ 11 Ordföranden informerar 

NSV, Nämnden för samverkan kring socialtjänst och vård, kommer att ha 
sammanträde i Gnesta den 22 november. Gnesta kommer att presentera "Aldrig 
ensam i Gnesta". 

§ 10 Övriga frågor 

Köstatistik delas ut. 

Information om att nattfastemätning kommer att göras även under nästa år. 

»04/ 6"o6w 
Marie Solter 

Sekreterare 

Ordförantisns ignatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

   



Marie Solter 

Ämne: VB: Reservaggeragat 

Från: Göran Johansson 

Skickat: den 15 november 2019 10:28 

Till: Marie Solter <marie.solter@gnesta.se> 

Ämne: SV: Reservaggeragat 

Hej! 

Vi har nu genomfört Risk- och sårbarhetsanalys(RSA) som även är levererad till Länsstyrelsen. 

Vi kommer nu att lägga fram ett styrdokument för arbetet med Krishantering utifrån RSA och de arbeten vi ska 

genomföra enligt lagar samt de överenskommelser som finns mellan SKL och MSB. 

Styrdokumentet ska beslutas av KF innan årsskiftet. 

I styrdokumentet beskriver en aktivitet att vi ska kartlägga behovet av reservkraft. 

Efter den kartläggningen tas beslut om behov och prioriteringar. 

Att det tar lite tid är för att vi nu vill förankra dessa frågor ordentligt och ha klara riktlinjer och mandat för det vi ska 

arbeta med. 

Med vänliga hälsningar 

Göran Johansson 1 Lokalplanerare/Säkerhetssamordnare 

G N ESTA 4 7: 
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Check- och Åtgärdslista KPOR 2019 Korrigerad efter 2019-11-21 

1.Felanmäl alltid 

2.Kopia på felanmälan till Marie Solter som skriver in på listan 

3.Marie Solter uppdaterar listan inför varje KOPOR 

4. Listan följs upp på varje KPOR 

5. Chef från 511B deltar en gång per termin 

6.Sekreteraren skickar protokollet till externa fastighetsägare 

1 

Fråga/Klagomå*A9:8271/Synpunkt/Förslag/Aktivitet Typ av ärende- ex 

enkelt avhjälpta 

hinder, behov, 

resurs mm 

Felanmält - Datum Felanmält var? Felanmält av? Berörd 

förvaltning 

/Företag 

Svar på anmälan Tips på åtgärd Åtgärd/Kommentar 

2 

Markering av p-platser vid Elektron ej eah 

 

Tekniska 

    

Gata-park har det i planeringen/ 

har påbörjats 

3 Gången i Thuleparken lutar 

Ej enkelt avhjälpt 

hinder 

 

Tekniska 

    

Måste bli ett 

investeringsprojekt, kostnad enl 

tekniska ca 400-500tkr. Man 

skulle kunna leda om gående 

genom skyltning. Patrik 

Andersson tar fram en skylt 

4 Hiss på Dialect 

ej eah men 

tillsynsärende 

      

Kontakt tagen med 

fastighetsägaren 

5 

Hagagatan (mellan Skillingag och Dalg samt mellan ö 

Storgatan och Vallg) ojämn asfalt samt buskar som växer 

ut över trottoaren ej eah 

 

Tekniska 

    

Patrik Andersson tar med sig 

synpunkte om att det ev. är 

bättre att ta bort trottoaren. 

6 

Tinghusg - Avfasning för övergånsställe utanför 

Guldsrnens är inte där övergångsstället är 

Enkelt avhjälpt 

hinder 

 

Tekniska 

    

övergångsstället kommer att 

förlängas. 

7 

Handikapp p-plats på Stinsgatan har höga asfaltskanter 

på 3 sidor. Samt att det står ett skåp/elskåp på 

trottoaren ej eah 

      

Tonus har kontaktat 

entreprenören som kommer att 

göra en ramp 

8 Ny trottoar vid Kärvsägen har bara avfasning på en sidan 

       

Problemet förelåg troligtvis 

innan toppasfaltering utfördes. 

Borde inte kvarstå. 

9 

Vid Strandbarens café finns en trälist som innebär 

snubbeirisk 

       

Patrik Andersson ser över 

möjligheten att göra en 

avfasning på listen. 

  

Avslutade uppdrag/ Åtgärdad/Ej åtgärdad 

Bänk i Krutkällarbacken/Ej åtgärdad 

Övergångsställe vid Pelle och Lottas/Åtgärdas vid 

ombyggnad av Storgatan 

Parkbänk mitt i backen, Nyblinstigen/Kommer att 

åtgärdas av tekniska 

Markering av p-platser vid vårdcentralen/ Kommer ej att 

åtgärdas ej kommunens mark 

Vattenpöl på parkering vid Frustunagården/Liljedal/ 

Kommer ej att åtgärdas ej kommunens mark 

Gångväg bakom Liljedal/ Kommer inte att åtgärdas ej 

kommunens mark 

Förbättring av anslutning av GC-väg i korsningen Thuleg-

Dagag. En gångbana över gräsmattan mot Powerhuset 

föreslås./ Åtgärden kräver planändring, kommer inte 

att utföras 

Hembygdsgården - svårt att ta sig upp pga gräs och grus/ 

Hembygdsgården är kontaktad och uppmanade att 

söka bidrag för åtgärder 

Storgatan - övergångsställe vid korsningen Mariefredsv - 

reflexstolparna sitter fel I förhållande till trottoarkant/ 

De sitter rätt enligt de mått som finns. 

ÅtervinnIngskärl vid In Gnesta står så att de inte går att 

ta sig fram till dem med rullstol (gäller även de kärl med 

lågt sittande inkast som är anpassade för rullstolsburna)/ 

De är rätt placerade enl. Fil kontakt tas direkt med Hl 

om de står fel (gäller även nästa punkt) 

Återvinningskärl i Stjärnhov står så att de inte går att ta 
sig fram till dem med rullstol (gäller även de kärl med 

lågt sittande inkast som är anpassade för rullstolsburna) 
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